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Protokół Nr 4/17 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2017 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                   

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 10:00 –13.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych.  

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16                                

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2017-2035  –   FK.7/17.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16                       

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.8/17.   

8. Sprawy różne. 

9. Przegląd stanu dróg powiatowych na terenie Gminy i Miasta Szadek.  

10. Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 
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Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
Komisja jednogłośnie (ogółem 4 głosy „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zauważył, że nie ma tu zmian są jedynie 

dodatkowe elementy. 

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  poinformował, że nie ma tu żadnej 

podwyżki. Na wniosek radnego rady powiatu została wprowadzona pozycja, która ma 

spowodować by opłaty nie były opłatami martwymi a kasa powiatu będzie zasilana 

choćby z tytułu np. ogródków gastronomicznych. Jest preferencyjna stawka  z tytułu 

zajęcia pasa drogowego, 1 zł za m2 dla remontu elewacji do 14 dni. Bywa, że te 

dodatkowe koszty zniechęcają do podjęcia dodatkowych działań. Pasy drogowe 

wyglądają coraz lepiej, działalności gospodarcze często chcą wyjść na zewnątrz, 

zachęcić klienta. Jeżeli miałyby być  tu dodatkowy grosz do budżetu powiatu do 

byłoby dobrze. Do tej pory stawka ta była dość wysoka i zniechęcała 

przedsiębiorców. Odnośnie reklam promujących powiat, dla jednostek 

organizacyjnych i samorządów wystosowana została stawka preferencyjna (10 gr). 

Są na to dokumenty w razie kontroli, że również samorządy wnoszą opłaty.   

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak poprosił o podane przykładu ogródka 

gastronomicznego w pasie drogowym.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że np. na ul. Łaskiej 

między ul. Jagiełły a Konopnicką i na ul. Sieradzkiej. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 4 głosy „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Punkt 5 
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Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że na sesji będzie 

krótka prezentacja. Na jednej komisji było pytanie o wzrost wynagrodzeń, jeżeli 

chodzi o jego osobę to kwota ta wynosi niecałe 100 zł na miesiąc. Wzrost                              

wynagrodzeń pracowników fizycznych związane było z ustaleniem minimalnej stawki 

godzinowej i minimalnego wynagrodzenia pracowników. Jeżeli chodzi o pracowników 

administracji, jedna pracownica, która została obciążana dodatkowymi zdaniami 

wzrost wynagrodzenia to kwota około 200 zł.   

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał o formy umowy o pracę.  

  

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że pracownicy w 

części administracyjnej to są to pracownicy zatrudnieni na umowy o pracę. Nie 

wszyscy pracownicy są zatrudnieni na pełny etat. BHP na 0,13 etatu, 1 z pracownic 

na 0,6 etatu. Jeżeli chodzi o pracowników fizycznych są to osoby zatrudnione na 

umowy na czas określony. Cześć osób jest zatrudniona w ramach robót publicznych 

lub prac interwencyjnych.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał z czego wynikają umowy na czas 

określony.   

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg wyjaśnił, że na ten moment są to 

umowy na czas określony, w przyszłości wskazane będzie pomyśleć o stałej kadrze. 

Firma działa od niedawna.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że firma jest w trakcie rozwoju, z czasem 

zajdzie potrzeba zatrudnienia osób posiadających stosowne uprawnienia. Obecnie 

część zadań jest wykonywanych ręcznie. Powoli dokonywane są zakupy 

specjalistycznego sprzętu. Bez sprzętu nie da się realizować zadań drogowych. Za 

sprzętem idzie wykwalifikowana kadra, i może przyjść czas, że obecna kadra będzie 

wymagała wymiany w całości.  

 

Wiceprzewodniczący zapytał jak będzie wyglądała naprawa sprzętu, czy będzie 

warsztat czy usługi z zewnątrz.  



4 
 

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg sprzęt póki co jest naprawiany                           

w ramach gwarancji. Większość czynności nie da się wykonać ręcznie.  

 

Komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16                                     

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2017-2035  –   FK.7/17.  

 

Starosta Wojciech Rychlik przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przedmiotem autopoprawki jest: 

1/ włączenie do wykazu przedsięwzięć zadania inwestycyjnego pn: Przebudowa 

drogi powiatowej  nr 4916 E na odcinku Strońsko – Pstrokonie w ramach projektu 

„Aktywna Dolina Rzeki Warty” – etap realizowany przez Gminę Zapolice. 

2/ zmiany montażu finansowego przedsięwzięcia majątkowego 

pn:”Dokapitalizowanie Zduńskowolskiego szpitala Powiatowego Spółka z o.o. „ 

poprzez zwiększenie jego limitu w roku 2020 o kwotę 408 383 zł tj. do kwoty 5332 

000 zł.  

  

Komisja 6 głosami za, przy 1 wstrzymującym się (P. Stanisław Szuster) przyjęła w/w 

projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16                                        

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.8/17.   

 

Starosta Wojciech Rychlik przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przedmiotem autopoprawki jest zwiększenie o kwotę 15 000 zł tj. do kwoty 215 000 

zł limitu wydatków w ramach zadania pn: „Zakup zestawu ciągnika z pługiem do 

odśnieżania dróg i przyczepą.” 

 

Komisja  jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 
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Punkt 8  

Sprawy rożne. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

 

Punkt 9 

Przegląd stanu dróg powiatowych na terenie Gminy i Miasta Szadek.  

 

Komisja dokonała przeglądu dróg na terenie Gminy i Miasta Szadek. 

 

Punkt 10 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               
                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                           
                                                                                     
                                                                                                    Dariusz Kubiak  

 

P.E. Szymczak 


